
Bruger- og Pårørenderåd, Gundsø Omsorgscenter,  kontaktperson fra Gundsølillevej 6 Ågerup 4000 

Roskilde. 

     10.6.2023 

Referat fra rådets møde torsdag, den 8.juni 2023. 

 

Tilstede var: Gæst Lisbeth Wolfe,  Gi.e B. Haraszuk, Anne-Lise Burchardt, Vivi Skriver, Lise Nielsen, 

Jørgen Djursø og Benny Achton. A8ud fra Sonja Salling og Henrik Maare. 

1. Lisbeth Wolfe, kontaktperson fra Røde Kors Vågetjenesten informerede om vågetjenestens formål 

og ak;viteter. Der er , bl, a,  p.t. ca 40 frivillige vågere ;lslu.et tjenesten. Gundsø Omsorgscenter 

har allerede beny.et sig af tjenesten med succes. 

 

2. Anne-Lise redegør for forsøg på ansøgning om frivillig midler fra kommunen penge ;l diverse 

ak;viteter bl.a. den populære a<enmusik som koster kr 1000 pr gang. Der er p.t. penge ;l 5-6 gange 

i år kassen. 

            Der skal hvert år ;l banken betales gebyr på kr 2500 for at kunne have en lovbestemt 

            erhvervskonto. Det tærer på vores kassebeholdning som p.t. udgør ca kr 8000.00. 

 

4 og 5. 

 Gi.e meddeler at Omsorgcentrets n.k. sygeplejerske Lone ønsker at gå på nedsat arbejds;d  

pr 1.august 23, og således fremover vil være der 3 dage pr uge. 

             Der starter 3 nye unge plejere i løbet af sommeren. Endvidere er der ansat en fuldt uddannet 

             a<envagt. Der er i øjeblikket fuld bemanding på plejecentret. 

6.   Eventuelt. 

             Vivi Skriver bad om en status på Kintella projektet. Det går lidt trægt med implementeringen af 

             systemet, idet både ;lmeldingen der;l og brugen af det kræver en del ;d. Men det er ;lsyne- 

             ladende  et problem andre plejecentre også kæmper med. 

            Der arbejdes intenst på at løse toilet problemet, hvor 2 boliger deler et toilet – snarlig løsning er   

            forhåbentlig på vej. 

           Næste rådsmøde er fastsat ;l torsdag, den 14. september 2023, kl 14.30.  

 

           Med venlig hilsen   -  Benny 

 

 

 

 

 


